



Karolinska Institutet

2024-05-03

Styrelsemöte Saco-S föreningen på KI

Närvarande

Björn Andersson
Anna Karlsson
Annica Lindkvist
Wietze de Vries
Claes Frostell
Helin Norberg
Taher Darreh-Shori
Katarina Bohm

Frånvarande

Torkel Falkenberg, Hong Xu, Ulrica Lundin

Tid: Fredag 3 maj, klockan 15.00-16.30

Plats: Zoom

Agenda

1. Mötet öppnades av Wietze.
2. Dagordningen godkändes.
3. Björn valdes till sekreterare och Helin till justerare.
4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna.

5. En nästan färdig verksamhetsberättelse gicks igenom av Wietze. Förberedelserna för årsmötet är nästan färdiga. Medlemslista och förslag från valberedningen inför fyllnadsvalet väntas inom kort.

6. Allmän avstämning:

Taher: rapporterade från KFU: I KFU diskuterades förändringar angående KID-medel för att se till att pengarna används snabbare. En ny arbetsgrupp angående förutsättningar för klinisk forskning med representanter från KF och KFU diskuterades. Gruppen kommer att arbeta med bla ny forskar-AT och att se över forskar-ST-systemet i syfte att ta fram ett nytt system med trappa. KFU tog också upp regler för disputation, inklusive en ny blankett för monografi, och nya regler för etik tillstånd.

Anna rapporterade från KU: KU diskuterade ett nytt förslag angående förenade anställningar för att möta kritik av kvalitet och att det finns för få utbildningsplatser. KU planerar att fatta beslut på nästa möte. KU tog också upp en kvalitetsrapport, projektplaner, och KIs pedagogiska akademi. En annan punkt var studenträttigheter, inklusive hållbar utveckling för studenterna.

Björn rapporterade från KF: KF hade en lång diskussion om deltagande i arbetet med ledningens prioriterade områden, sk fokusområden. Arbetsgrupper arbetar på flera områden med att göra organisationsförändringar på KI. Detta är något vi måste bevaka.

Claes rapporterade från rekryteringsnämnden: Rekryteringsnämnden har fått kritik från prefekter för nedläggning av ärenden pga sökandes bristande kompetens. Anvisningarna ses nu över. Det finns en diskrepans mellan preklin och klin. Detta gör det svårt med kompetensförsörjning, framför allt på den kliniska sidan. Förändringar av hur meriter ska registreras diskuterades.

Wietze rapporterade från möte om omställningsmedel: Processen med att bedöma ansökningar om omställningsmedel fungerar bra.

Wietze rapporterade från myndighetsövergripande samverkan: Styrelsen diskuterade att samverkansmöten på central nivå har blivit för späckade och att det finns för lite tid och utrymme för diskussion. Samverkan behöver förbättras. Möjligheten att göra en samlad framstöt från alla facken diskuterades.

Claes rapporterade från ett möte med senior faculty: Ett möte om 5-årsregeln har hållits. Högsta ledningen var inte närvarande. Beslutsprocessen i ärendet är fortsatt oklar.

Taher rapporterade från NVS-samverkan. Alla platsombud ska nu kallas på NVS. Taher rapporterade också från ett ärende rörande en doktorand.

7. Helin: Ett nytt platsombudsmöte har hållits. Det handlade framför allt om hantering av arbetsbrister. Styrelsen diskuterade också att ett samfackligt möte planeras och att ett möte med HR om lönerevisionen kommer att hållas.

8. Övriga frågor: Inga

9. Mötet avslutades

Björn Andersson
Sekreterare

Helin Norberg
Justerare

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign